
 

 

 

Motion nr 3 

Motion om att årsmötet ska ligga på permanent på Arlanda eller i dess närhet för 

att öka möjligheten för fler medlemmar att besöka årsmötet. 

 

 
Svenska Collieklubben beslutade för många antal år sedan att årsmötet skulle 

läggas på tre olika ställen efterföljande år, man har därför förlagt möten med 

variation av  Norr/Stockholmstrakten /Småland. Styrelsen tycker förslaget är 

bra då det alltid är enklare att med kommunikation till området runt 

huvudstaden föreslår att årsmötet fattar beslut om att tillstyrka motionen.  
 

 

Styrelsens yttrande  

Motion  


